
 

Zápisnica č. 04/15 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 7. apríla 2015 
v Bratislave. 

 
Prítomní:   Ján Kováčik – prezident SFZ 
   Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ 
   Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy 
   Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK 
   Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK 
   Petr Kašpar – zástupca ÚLK 
   Ladislav Gádoši - zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ 
   Jozef Paršo – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ 
   Juraj Jánošík – viceprezident SFZ pre amatérsky futbal, predseda BFZ 
   Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky 
   Milan Lešický – zástupca trénerov 
   Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov 
 
Ospravedlnený: Pavel Halabrín - zástupca ÚLK 
    
Prizvaní:   Jozef Kliment – generálny sekretár SFZ 
   Ján Lipták – predseda Revíznej komisie SFZ 
   Jaroslav Rybánsky – právny expert a projektový manažér SFZ 
   Ján Greguš – technický riaditeľ SFZ 
   Peter Dedík – projektový manažér SFZ 
   Vladimír Medveď – manažér vzdelávania a Konvencie rozhodcov SFZ 
    
Program:  

1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu. 
2. Kontrola plnenia uznesení. 
3. Informácia zo zasadnutia VV UEFA. 
4. Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie  

a modernizácie futbalových štadiónov. 
5. Schvaľovanie návrhu na zriadenie FIFA Medical Centre of Exellence  

v Košiciach. 
6. Hodnotiace správy odborných komisií SFZ. 
7. Schvaľovanie návrhu na podmienečné udelenie licencií mládeže ÚTM  

a Grassroots na súťažný ročník 2015/16. 
8. Schvaľovanie návrhu na úpravu Smernice o licenčnom systéme mládeže v súlade 

s požiadavkami MŠVVaŠ SR. 
9. Schvaľovanie návrhu Smernice SFZ o činnosti sprostredkovateľov. 
10. Prerokovanie návrhu nového Súťažného poriadku vo futbale. 
11. Schvaľovanie návrhu na možnosť delegovania rozhodcov a asistentov rozhodcov 

z projektu Talent RFZ v II. lige a I. LSD v súťažnom ročníku 2014/15.   
12. Schvaľovanie návrhu na odvolanie člena Revíznej komisie SFZ. 
13. Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadnych členov SFZ. 
14. Schvaľovanie návrhu na dejisko finále ženského pohára. 
15. Informácia z Kongresu UEFA (23.-24. marec 2015 vo Viedni). 
16. Informácia o odohraných zápasoch mládežníckych družstiev SR za obdobie 

január-marec 2015. 
17. Diskusia. 



 

 
 
K bodu 1: Otvorenie – schvaľovanie programu. 
Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku ospravedlnil zo zasadnutia  
p. Františka Laurinca, ktorý musel uprednostniť zahraničnú pracovnú cestu a tým pádom sa bod č. 3 
s názvom „Informácia zo zasadnutia VV UEFA“ odložil na iné zasadnutie VV SFZ. Zároveň 
predložil návrh na doplnenie programu o bod s názvom „Prerokovanie návrhu ponuky spoločnosti 
Omnia na prenájom administratívnych priestorov pre SFZ“.    
Členovia VV SFZ návrh akceptovali. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení. 
Kontrolu plnenia uznesení vykonal GS SFZ Jozef Kliment. 
Uznesenie č. 19/14 VV SFZ: 
1) VV SFZ schvaľuje vystúpenie SFZ z Národného futbalového štadióna, a.s. 
2) VV SFZ poveruje LPO SFZ, aby vykonalo všetky právne kroky potrebné k zrušeniu majetkovej 
účasti SFZ v Národnom futbalovom štadióne, a.s.  
          T: ihneď 
          Z: Ján Kováčik 
               
Úloha trvá v bode 2. 
 
Uznesenie č. 137/14 VV SFZ: 
1) VV SFZ volí Miroslava Jablonického za člena DK SFZ. 
2) VV SFZ odkladá prerokovanie návrhov komisie futsalu SFZ na októbrové zasadnutie 
s podmienkou doplnenia podkladov, ktoré budú vyžiadané od predsedu komisie futsalu SFZ listom 
GS SFZ.           
          T: ihneď 
          Z: Jozef Kliment 
Úloha trvá v bode 2.  
               
Uznesenie č. 138/14 VV SFZ: 
VV SFZ odkladá schvaľovanie návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ na októbrové zasadnutie 
VV SFZ. 
          T: ihneď 
          Z: Jozef Kliment 
Úloha splnená. 
Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ bolo predložené na zasadnutie VV SFZ ako 
samostatný bod programu. 
           
Uznesenie č. 23/15 VV SFZ: 



 

1) VV SFZ zvoláva konferenciu SFZ na 20. marca 2015 do Banskej Bystrice. 
2) VV SFZ odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť predložený návrh programu marcovej 
konferencie SFZ. 
3) VV SFZ  odporúča delegátom konferencie SFZ schváliť navrhovaných kandidátov za členov 
mandátovej komisie SFZ a členov návrhovej komisie SFZ takto: 
a) ÚLK navrhla do mandátovej komisie p. Jána Lesniaka a do návrhovej komisie p. Michala 
Budovca, 
b) RFZ navrhli do mandátovej komisie p. Miroslava Baxu (BFZ), p. Ivana Grófa (ZsFZ), p. Jána 
Matonoka (SsFZ), p. Jaroslava Švarca (VsFZ) a do návrhovej komisie p. Milana Lônčika (BFZ),  
p. Ondreja Kozolku (ZsFZ), p. Gabriela Baczu, p. Petra Gogu, 
c) Generálny sekretár SFZ navrhol do mandátovej komisie p. Milana Vojteka a do návrhovej 
komisie p. Petra Dedíka. 
4) VV SFZ odporúča nominovaným členom mandátovej komisie a návrhovej komisie, aby sa stretli 
pred uskutočnením konferencie SFZ a navrhli si predsedu svojej komisie spomedzi seba. 
  
          T: v texte 
          Z: Jozef Kliment 
Úloha splnená. 
Konferencia SFZ sa uskutočnila dňa 20. marca 2015 v Ban. Bystrici v zmysle uznesenia. 
 
Uznesenie č. 39/15 VV SFZ: 
1) VV SFZ berie na vedomie prípravu návrhu Smernice SFZ o činnosti sprostredkovateľov. 
2) VV SFZ súhlasí so schvaľovaním návrhu Smernice SFZ o činnosti sprostredkovateľov 
prostredníctvom hlasovania per rollam v priebehu mesiaca marec 2015. 
          T: ihneď 
          Z: Jozef Kliment 
Úloha splnená. 
Nakoľko sa uskutočnilo niekoľko rokovaní o textácii smernice ešte koncom mesiaca marec, bolo 
dôvodné predložiť ju priamo na riadne zasadnutie VV SFZ. Smernica SFZ o činnosti 
sprostredkovateľov bola predložená na zasadnutí VV SFZ ako samostatný bod programu. 
 
Uznesenie č. 41/15 VV SFZ: 
1) VV SFZ schvaľuje návrh rozhodnutia o prijatí na školenie trénerov UEFA A licencie (2015). 
2) VV SFZ poveruje GS SFZ a člena VV SFZ – zástupcu trénerov, aby zvolali panel expertov pre 
vzdelávanie trénerov, ktorý preskúma koncepciu prijímacích skúšok organizovaných SFZ pre 
školenia trénerov UEFA „A“ a UEFA „PRO“ licencie, obsah a hodnotenie prijímacích skúšok 
školenia trénerov a podmienky pre udeľovanie licencie. Zároveň ukladá povinnosť oboznámiť 
 so zisteniami členov VV SFZ a v prípade potreby navrhnúť odôvodnené úpravy. 
           
          T: ihneď 
          Z: Jozef Kliment 
              Milan Lešický 
Úloha trvá v bode 2. 
Ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené. 
 
K bodu 3: Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie  
a modernizácie futbalových štadiónov. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Zhrnul informácie o všetkých skutočnostiach, ktoré sa 



 

udiali za ostatné obdobie v rámci realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie 
futbalových štadiónov. 

1. SFZ uzatvoril úverovú zmluvu na poskytnutie prvej tranže úveru vo výške 2.700.000,- eur 
zo SRZB, a.s. , z ktorého boli následne použité finančné prostriedky na refundáciu 
výdavkov City Arena, a.s. v rámci realizácie výstavby štadióna v Trnave.  

2. SFZ zároveň podpísal dotačnú zmluvu s Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu 
SR (ďalej len „ministerstvom“) na financovania projektu výstavby štadióna Antona 
Malatinského v Trnave na roky 2015 – 2020 v celkovom objeme 10.500.000,- eur, čo spolu 
s dotáciou 2.500.000,- eur činí celkovú sumu dotácie určenú pre City Arena, a.s. 
a  vyčlenenú na tento účel.  

3. SFZ v zmysle dotačných zmlúv vyúčtoval na ministerstvo ku 15. februáru 2015 čerpanie 
finančných prostriedkov z dotácie určenej na štadióny za rok 2014, t.j. štadióny v Trnave, 
Poprade a Bardejove (dotácia na financovanie štadióna v Bardejove nebola v roku 2014 
čerpaná a termín na použitie finančných prostriedkov je do 31.12.2015). 

V nadväznosti na podpísanie Rámcovej dohody medzi SFZ (objednávateľ) a SEDASPORT, s.r.o. 
(dodávateľ) bola podpísaná zmluva o dielo na výstavbu tribún v Bardejove (objednávateľ BAPOS, 
mestský podnik Bardejov). Po tom, ako bude podpísaná medzi SFZ a SZRB, a.s. úverová zmluva 
na prefinancovanie budovania ďalších štadiónov, ktorá je aktuálne v rokovaní, dôjde k uzatvoreniu 
zmluvy o dielo na výstavbu tribún vo Zvolene (objednávateľ MFK Lokomotíva Zvolen, a.s.). 
Na ostatnej konferencii SFZ, konanej 20.3.2015 v Banskej Bystrici, informoval prezident SFZ 
o skutočnosti, že mesto Levice odstúpilo na základe rozhodnutia mestského zastupiteľstva 
z projektu, pričom jeho nástupcu navrhne spomedzi záujemcov ZsFZ. 
Ako informovali zástupcovia SFZ priamo na uvedenej konferencii, v ďalších mestách je projekt 
budovania štadióna v rôznom štádiu realizácie. Vo väčšine miest prebieha spracovanie štúdie 
budovania štadióna, prípadne už aj projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie, v iných zasa 
rokovania ohľadom financovania a harmonogramu realizácie prác, resp. samotného projektu. Sú 
však aj také mestá, v ktorých je progres projektu nedostatočný, a to predovšetkým s ohľadom 
na Smernicu SFZ o infraštruktúre štadiónov, ktorú schválil VV SFZ 2.12.2014. 

Z uvedeného dôvodu predložil návrh, aby VV SFZ prijal také uznesenie, na základe ktorého budú 
jednotlivé mestá, resp. ďalšie subjekty, ktoré sú vlastníkmi štadiónov, vyzvané k zaslaniu 
nasledujúcich záväzných dokumentov schválených mestským zastupiteľstvom (v prípade, že sa 
jedná o mesto), resp. predstavenstvom/štatutárnym orgánom spoločnosti (v prípade, že sa jedná 
o obchodnú spoločnosť): 

1. časový harmonogram realizácie projektu s uvedením príslušných termínov realizácie 
diela (stavebné povolenie, stavebné práce, kolaudačné rozhodnutie) budovania štadióna 

2. návrh spolufinancovania projektu vo výške 40% v súlade s príslušným uznesením vlády 
SR vrátane preukázania vyčlenenia finančných prostriedkov na predmetný účel (napr. 
schválený rozpočet mesta, úverová zmluva, atď.) 

3. súhlasné stanovisko s realizáciou projektu v danom meste s akceptovaním všetkých 
podmienok stanovených v rámci projektu a s vedomím toho, že v prípade neplnenia 
vyššie uvedených záväzných dokumentov má SFZ právo odstúpiť od realizácie projektu 
v danom meste a navrhnúť jeho nahradenie iným mestom/partnerom. 

Zároveň navrhol stanoviť termín pre zaslanie požadovaných dokumentov na 31.5.2015. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 



 

1)VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, 
rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.  
2) VV SFZ ukladá prezidentovi SFZ, aby písomne vyzval mestá resp. subjekty, ktoré sú 
vlastníkmi štadiónov o zaslanie záväzných dokumentov schválených mestským 
zastupiteľstvom (v prípade, že sa jedná o mesto), resp. predstavenstvom/štatutárnym 
orgánom spoločnosti (v prípade, že sa jedná o obchodnú spoločnosť) v termíne do 31. mája 
2015, a to najmä: 
a) časový harmonogram realizácie projektu s uvedením príslušných termínov realizácie diela 
(stavebné povolenie, stavebné práce, kolaudačné rozhodnutie) budovania štadióna  
b) návrh spolufinancovania projektu vo výške 40% v súlade s príslušným uznesením vlády SR 
vrátane preukázania vyčlenenia finančných prostriedkov na predmetný účel (napr. schválený 
rozpočet mesta, úverová zmluva atď.) 
c) súhlasné stanovisko s realizáciou projektu v danom meste s akceptovaním všetkých 
podmienok stanovených v rámci projektu a s vedomím toho, že v prípade neplnenia vyššie 
uvedených záväzných dokumentov má SFZ právo odstúpiť od realizácie projektu v danom 
meste a navrhnúť jeho nahradenie iným mestom/partnerom. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 4: Schvaľovanie návrhu na zriadenie FIFA Medical Centre of Exellence v Košiciach. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý 
predstavil návrh na zriadenie FIFA Medical Centre of Exellence v Košiciach (v Šaci). 
V rámci zriaďovania siete špičkových medicínskych centier pre zdravotné zabezpečenie futbalu  
pod gesciou FIFA odporúčame schváliť štatút vytvorenia medicínskeho centra FIFA Medical  
Centre of Exellence v rámci infraštruktúry jedného z najlepších nemocničných zariadení 
Nemocnice Košice – Šaca so zameraním na sledovanie zdravotného stavu, vývoja úrovne 
a diagnostiku výkonnosti, testovanie funkčnej zdatnosti a špeciálnej trénovanosti, lekárske 
zabezpečenie aj komplexnú liečbu hráčov futbalu všetkých vekových kategórií mužov aj žien. 
Ekonomické pokrytie týchto činností znáša Nemocnica Košice – Šaca. V uvedenej nemocnici sa 
nachádza aj diagnostické centrum SFZ, ktorého činnosť upravujú a riadia osobité predpisy v rámci 
interného poriadku SFZ.   
Výsledky vyšetrení a ošetrení, vykonávané v medicínskom centre, budú archivované v databáze 
určenej pre dlhodobé sledovanie počas celej hráčskej kariéry sledovaných, spracovávané pre 
vedecké a výskumné účely, longitudinálne štúdie, odbornú publikačnú činnosť a konkrétne využitie 
vo futbalovej praxi. Zámery aj ciele sú dlhodobé a predpokladajú účelné realizačné výstupy ako aj 
efektívnu spätnú väzbu. Výsledky činnosti FIFA Medical Centre of Exellence budú plne 
k dispozícii aj pre účely SFZ. 

Všetky navrhované činnosti, vykonávané v medicínskom centre, sú kompatibilné s odporúčaniami 
manažéra zdravotnej starostlivosti a panelu medicínskych expertov SFZ, hlavného odborníka MZ 
SR pre odbor telovýchovné lekárstvo, FIFA aj Svetovej federácie telovýchovných lekárov (FIMS). 

Na základe vyššie uvedeného požiadal o odsúhlasenie návrhu na zriadenie FIFA  Medical  Centre 
of Exellence v Košiciach v Šaci. 
 



 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ schvaľuje návrh na zriadenie FIFA Medical Centre of Exellence v Košiciach (v Šaci). 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 5: Hodnotiace správy odborných komisií SFZ. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý 
predstavil hodnotiace správy Licenčnej komisie SFZ, Matričnej komisie SFZ a Športovo-technickej 
komisie SFZ. Hodnotiace správy boli vypracované predsedami jednotlivých orgánov a ich 
predloženie VV SFZ vyplýva zo štatútov menovaných orgánov. 
Správa Matričnej komisie SFZ (MaK): 
a) Predsedom novozvolenej MaK SFZ sa stal Róbert Šuník zvolený na Výkonnom výbore SFZ dňa 
08.04.2014. Členmi MaK SFZ sa stali na návrh predsedu MaK SFZ Alžbeta Majláthová, Stanislav 
Špila, Branislav Straka, Tibor Urban a Jozef Žitník, ktorí boli zvolení na VV SFZ dňa 07.05.2014.  
b) MaK SFZ bola doplnená na návrh predsedu MaK SFZ o týchto členov: Miroslav Maca, Rudolf 
Janček, Peter Pekara, ktorí boli zvolení na VV SFZ dňa 01.07.2015.  
c) MaK SFZ mala 6 zasadnutí, na ktorých sa prijalo 37 uznesení, ktoré sú k nahliadnutiu u sekretára 
komisie p. Sládkoviča.  
d) za najdôležitejšie prerokované materiály MaK SFZ považuje predseda návrh nového RaPP, ktorý 
bude platný od 15.06.2015. Napriek tomu, že ho VV SFZ na svojom zasadnutí dňa 10.02.2015 
schválil už dnes je isté, že na základe výkladu a ďalších pripomienok ho bude potrebné pred jeho 
účinnosťou pravdepodobne novelizovať. Predseda, ako zástupca MaK SFZ, sa zúčastnil troch 
stretnutí pracovnej skupiny k problematike nového RaPP mimo riadnych zasadnutí MaK SFZ. 
Na rok 2015 má mimo bežnej agendy MaK SFZ hlavne tieto úlohy: 
- prijať nový štatút MaK SFZ a tento zosúladiť s platnými normami a predpismi,  
- napomôcť zosúladeniu štatútov matričných komisií oblastí a regiónov, 
- naďalej podľa zozbieraných materiálov pripomienkovať nový RaPP, 
- spripomienkovať smernicu o právno – organizačných zmenách v kluboch.  
Ako predseda MaK SFZ, ale aj futbalový funkcionár v rámci správy MaK SFZ, upozornil členov 
VV SFZ na možný problém pri výchove mládeže, ktorý môže nastať po vstúpení nového RaPP  
do platnosti, ak v rovnakej dobe nebude prijatý spôsob podpory financovania klubov 
vychovávajúcich mládež mimo ÚTM.  
Správa Licenčnej komisie SFZ (LcK) 
LcK plní úlohy klubového licenčného systému UEFA v podmienkach SFZ, ďalej úlohy súvisiace s 
prípravou a priebehom licenčného konania, v ktorom sa klubom najvyššej futbalovej súťaže mužov 
(v súčasnosti Fortuna liga, ďalej len FL) udeľujú licencie pre vstup do tejto súťaže a vstup 
do klubových súťaží UEFA, a v neposlednom rade, aj úlohy finančného monitorovania klubov, 
najmä v súvislosti s Finančným fair play v súťažiach UEFA.  
V roku 2014 komisia pracovala v tomto personálnom zložení: Ing. Juraj OBLOŽINSKÝ – 
predseda, Ing. Miloslav RICHNÁK a Mgr. Milan SLÁDKOVIČ – odborníci pre športové kritériá, 
JUDr. Vladimír BRENČIČ a JUDr. Vincent RECHTORÍK – odborníci pre právne kritériá, Ing. 
Ivan DEŽĎ a Mgr. Daniel CHMURNÝ – odborníci pre infraštruktúrne kritériá, JUDr. Marián 
ELEFANT a Ján FAŠUNG – odborníci pre personálno-administratívne kritériá, Ing. Peter 
MICHALÍK a Ing. Andrej ROZVADSKÝ – odborníci pre finančné kritériá. Funkciu tajomníka 



 

komisie zastával PaedDr. Milan VOJTEK. V hodnotenom období sa v komisii udiala jedna 
personálna zmena, keď od marca 2014 Ing. arch. Juraja Krásnohorského na pozícii odborníka 
komisie pre infraštruktúru štadiónov nahradil Ing. Ivan Dežd.  
Predseda komisie vyhodnotil činnosť komisie kladne. Svoje kľúčové úlohy plnila odborne 
a v požadovaných termínoch. Okrem iného to pripísal dlhoročnému stabilizovanému personálnemu 
zloženiu komisie a spoľahlivej činnosti jej tajomníka, PaedDr. Milana Vojteka, ktorý už 14 rokov 
odvádza pre klubový licenčný systém SFZ a LcK profesionálnu a vysoko odbornú prácu.  
Činnosť komisie a celej licenčnej administratívy SFZ vníma pozitívne aj UEFA Club Licensing & 
Financial Fair Play Unit, t.j. Licenčná administratíva UEFA, ktorá v hodnotenom období viackrát 
písomne vyjadrila spokojnosť s úrovňou zasielaných podkladov, dodržiavaním stanovených 
termínov, či aktívnym zapojením sa do pripomienkovania viacerých materiálov klubového 
licenčného systému.  

Spoluprácu s inými orgánmi a inštitúciami považuje jej predseda za pragmatickú, bezproblémovú 
 a obojstranne prospešnú. 

V rámci SFZ sa zintenzívnila najmä spolupráca LcK s Komisiou SFZ pre štadióny a ihriská (ďalej 
len KŠI). Komisia však spolupracovala aj so Športovo-technickou a Disciplinárnou komisiou SFZ, 
Technickým úsekom SFZ, Bezpečnostným manažérom SFZ, príležitostne s Komisiou delegátov 
stretnutia (ďalej len KDS), Medzinárodným a organizačným úsekom SFZ, Ekonomickým úsekom, 
Matrikou SFZ, či Koordinátorom SFZ pre styk s fanúšikmi.  
Spolupráca so štátnymi a samosprávnymi orgánmi sa obvykle realizovala formou predkladania 
rôznych stanovísk, vyjadrení alebo správ, o ktoré tieto orgány žiadali. Spolupráca s médiami bola 
menej frekventovaná, no aj v hodnotenom období sa v médiách objavilo viacero informácií a správ 
týkajúcich sa licenčného konania, či klubového licenčného systému vo všeobecnosti.  
Počet členov komisie (12) je vyšší, ako je obvyklé u väčšiny odborných komisií SFZ. Tento počet 
je však úplne opodstatnený. Pozície odborníkov pre kritériá (5x2) sú totiž zámerne párované, jednak 
z dôvodu vzájomnej zastupiteľnosti a tiež z dôvodu, že jeden odborník za cca 5 týždňov licenčného 
konania nedokáže preveriť a následne celoročne monitorovať, či komunikovať s 12 klubmi.  
Tento stav je potrebné zachovať aj do budúcnosti, nakoľko by prípadné zníženie počtu členov 
komisie mohlo negatívne ovplyvniť doterajšiu kvalitu plnenia zverených úloh a celkovú činnosť 
komisie, ktorej každý súčasný člen je v praxi overeným a kvalifikovaným odborníkom.  

V oblasti legislatívy bola komisia v uplynulom roku nápomocná pri tvorbe a pripomienkovaní  
novelizovaných noriem („Infraštruktúra štadiónov 2018“, Súťažného poriadku futbalu), 
dokumentov (Rozpisy súťaží SFZ a ÚLK) a tlačív, ale aj pri organizovaní potrebných procesov, 
rokovaní a stretnutí zainteresovaných strán (stretnutia s predsedami KŠI, KDS, novým vedením 
ÚLK, výberové konanie na funkciu Koordinátora SFZ pre styk s fanúšikmi a pod.)  
 

Správa Športovo-technickej komisie SFZ (ŠTK) 
ŠTK od volebnej konferencie SFZ v roku 2014 pracovala v zložení : Ján Panák /predseda/, Štefan 
Olšavský /podpredseda/, Rudolf Oravec, Ján Šuniar, František Nagy /členovia komisie/. Prácu 
komisie koordinoval p. Vladimír Medveď  /tajomník komisie - zamestnanec SFZ/. Zasadnutí 
komisie sa sporadicky zúčastňoval aj p. Ivan Georgiev, ktorý  spravoval  súťaže ženského futbalu.  
1. Komisia zasadala  v roku 2014 celkovo 48 krát. Na 26 zasadnutiach sa členovia zúčastnili 

fyzicky. Rokovania komisie v počte 22 krát prebiehali formou elektronickej komunikácie 
dohodnutej a schválenej komisiou. V priebehu súťaží zasadala pravidelne – týždenne.  
Vykonala potvrdzovanie súpisiek pred začiatkom súťažného ročníka prostredníctvom ISSF.     
Dvakrát zorganizovala stretnutie s futbalovými klubmi DOXXbet II. ligy.  



 

2. Členovia komisie sa pravidelne zúčastňovali zasadnutí komisie. Účasť na zasadaniach komisie 
v minulom roku bola 94 %. V ostatných prípadoch bola neúčasť vopred ospravedlnená. 
Požiadavky od FK a iných orgánov SFZ bolo potrebné riešiť aj v dobe medzi zasadaniami 
komisie. Požiadavky, ktoré nezniesli odklad do najbližšieho zasadania boli riešené elektronickou 
poštou a hlasovaním per rollam. Spôsob hlasovania má komisia vypracovaný a odsúhlasený, ako 
vnútornú smernicu. Po odhlasovaní boli všetky rozhodnutia vo forme uznesenia zverejnené 
na stránke www.futbalnet.sk a následne v najbližšej úradnej správe. S inými orgánmi komisia  
komunikuje prostredníctvom úradných správ a následne na ich požiadavku prípravou potrebnej 
dokumentácie. Dokumentáciu iným orgánom boli odovzdané prostredníctvom p. Medveďa alebo 
emailovou poštou.     

 
3. Najviac žiadostí prichádzalo od futbalových klubov hrajúcich súťaže SFZ. Väčšina žiadostí sú 

zmeny hracích dní, hracích plôch a UHČ. V jednom prípade komisia riešila odvolanie voči 
rozhodnutiu. Podal ju FK Nové Mesto nad Váhom. Odvolával sa  voči rozhodnutiu komisie 
o odpočítaní bodov za neuhradenie zbernej faktúry. Komisia po doplnení dokladov zo strany FK 
Nové Mesto nad Váhom, žiadosti FK vyhovela. V období medzi súťažnými ročníkmi sme riešili 
niekoľko žiadostí od športovo technických komisií RFZ a OBFZ o vysvetlenie a postupe 
pri zaraďovaní družstiev do súťaží. 

 
4. V priebehu jarnej časti pripravovala organizačné postupy pri zavedení reorganizácie súťaží 

dospelých schválenej konferenciou SFZ. 
 

5. V období od 1.1. do 31.12. 2014 komisia prijala 648 rozhodnutí vo forme uznesenia v ISSF 
a odpovedala písomnou formou na 24 žiadostí od FK, RFZ, OBFZ a iných orgánov SFZ. 

 
6. V priebehu roka sa komisia aktívne podieľala na tvorbe nového súťažného poriadku 

a na pripomienkovaní  iných noriem. 
 
7. Správcovia súťaží v roku 2014  vyhodnotili 3062 zápisov o stretnutí a 87 správ DS vo všetkých 

súťažiach a v prípade nedostatkov prijímali rozhodnutia na ich odstránenie, alebo ich odstupovali 
na riešenie iným komisiám, alebo orgánom SFZ. 

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ berie na vedomie hodnotiace správy odborných komisií SFZ. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.  
 
K bodu 6: Schvaľovanie návrhu na podmienečné udelenie licencií mládeže ÚTM a Grassroots 
na súťažný ročník 2015/16. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal technickému riaditeľovi SFZ Jánovi 
Gregušovi, ktorý predstavil návrh na podmienečné udelenie licencií mládeže ÚTM a Grassroots 
na súťažný ročník 2015/16. 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ schvaľuje návrh na podmienečné udelenie licencií mládeže ÚTM a Grassroots na 
súťažný ročník 2015/16. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  



 

Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 7: Schvaľovanie návrhu na úpravu Smernice o licenčnom systéme mládeže v súlade s 
požiadavkami MŠVVaŠ SR. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý 
predstavil návrh na úpravu Smernice o licenčnom systéme mládeže v súlade s požiadavkami 
MŠVVaŠ SR. 
Na základe upozornenia MŠVVaŠ SR sa v celom texte Smernice slovo „dotácia“ nahrádza slovom 
„finančné prostriedky“ a v názve článku VIII sa slovo „Dotácia“ nahrádza slovom „Financovanie“. 
Išlo teda o úpravu pojmov, nie úpravu z hľadiska obsahu. 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ schvaľuje návrh na úpravu Smernice o licenčnom systéme mládeže v súlade s 
požiadavkami MŠVVaŠ SR. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 8: Schvaľovanie návrhu Smernice SFZ o činnosti sprostredkovateľov. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý 
predstavil návrh Smernice SFZ o činnosti sprostredkovateľov. Tento bod sa mal pôvodne 
schvaľovať prostredníctvom elektronického hlasovania per rollam. Nakoľko sa uskutočnilo 
niekoľko rokovaní o textácii smernice ešte koncom mesiaca marec, bolo dôvodné predložiť ju 
priamo na riadne zasadnutie VV SFZ.  
Pred diskusiou k bodu bolo opäť zopakované, že FIFA prijala Pravidlá o činnosti 
sprostredkovateľov, ktoré od 1.4.2015 nahradia v súčasnosti existujúce predpisy týkajúce sa 
licencovaných agentov hráčov a práve to bol dôvod pre prípravu novej smernice SFZ o činnosti 
sprostredkovateľov. 
„Táto smernica upravuje činnosť sprostredkovateľa, ktorý poskytuje služby hráčom a klubom 
pri uzatváraní:  
a)  zmluvy medzi hráčom a klubom podľa právneho poriadku Slovenskej republiky, z ktorých aspoň 
jeden je členom SFZ,  
b)  zmluvy o transfere hráča medzi dvoma klubmi navzájom v rámci SFZ, ako aj v prípade prestupu 
hráča z klubu, ktorý je členom SFZ, do klubu príslušného k inému národnému zväzu a naopak.  
Sprostredkovateľom sa na účely tejto smernice rozumie fyzická osoba alebo právnická osoba, ktorá 
za odmenu alebo bezodplatne zastupuje hráča a/alebo klub pri rokovaní a poskytuje iné služby, 
ktorých účelom je uzatvorenie zmluvy medzi hráčom a klubom podľa právneho poriadku 
Slovenskej republiky, z ktorých aspoň jeden je členom SFZ, alebo zastupuje klub pri rokovaní 
a poskytuje iné služby, ktorých účelom je uzatvorenie zmluvy o prestupe hráča.“  

Smernica ďalej upravuje: 
- čl. o podmienkach registrovania sprostredkovateľa, 

- čl. o všeobecných ustanoveniach, 



 

- čl. o zmluve o zastupovaní, 
- čl. o platbe sprostredkovateľom, 

- čl. o priznaní a zverejnení, 

- čl. o konflikte záujmov a iné. 
 
V rámci diskusie k tomuto bodu boli vznesené tieto pripomienky od členov VV SFZ: 
- aby bolo v čl. 4 (Registrácia sprostredkovateľa), ods. 9 písm. b) vypustené, že „žiadateľ má 
skončené vysokoškolské vzdelanie najmenej prvého stupňa“ a zároveň, aby v rámci osobného 
pohovoru nemusel žiadateľ preukazovať 10-ročnú prax futbalového hráča, funkcionára resp. 
podobnú prax v oblasti športového manažmentu, ale len 5-ročnú. 
Členovia VV SFZ zároveň určili sumu pre registrácie sprostredkovateľov na Matrike SFZ vo výške 
100 €.   
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ schvaľuje návrh Smernice SFZ o činnosti sprostredkovateľov so zapracovanými 
pripomienkami vznesenými priamo na zasadnutí VV SFZ. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 9: Prerokovanie návrhu nového Súťažného poriadku vo futbale. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal projektovému manažérovi Petrovi 
Dedíkovi a manažérovi vzdelávania Vladimírovi Medveďovi, ktorí predstavili priebeh realizácie 
návrhu nového Súťažného poriadku vo futbale (ďalej len „SP“). 
Pripomienkové konanie k návrhu SP sa skončilo 27. marca 2015. V termíne na pripomienkovanie 
doručilo na SFZ svoje pripomienky, podnety, otázky 15 subjektov. Po uplynutí lehoty 
na pripomienkovanie návrhu SP doručili svoje pripomienky 3 subjekty.  
Pracovná skupina SFZ k návrhu SP zasadala po skončení pripomienkového konania 30. marca 2015 
a 1. apríla 2015, aby vyhodnotila pripomienky doručené v lehote na pripomienkovanie. Vo 
vyhodnotení pripomienkového konania nie sú uvedené pripomienky zaslané po lehote na 
pripomienkovanie. Pisárske, gramatické a štylistické pripomienky sa vo vyhodnotení 
pripomienkového konania neuvádzajú, boli však do návrhu SP zapracované. 
Od členov pracovnej skupiny, ktorá predpis pripravuje bola vznesená požiadavka, aby členovia VV 
SFZ zaujali osobitné stanovisko k podmienkam účasti hráčov A-družstva klubu za B-družstvo 
klubu, alebo družstva klubu vyššej súťaže za družstvo klubu nižšej súťaže na základe dohody 
o striedavom štarte hráčov. Pri tvorbe návrhu SP a po vyhodnotení pripomienkového konania boli 
sformulované tieto štyri možnosti úpravy (týka sa to čl. 19 ods. 5, čl. 22 ods. 2 a 3 a čl. 47 ods. 2 
a 3): 
a) za B-družstvo/družstvo klubu nižšej súťaže nemôžu nastúpiť hráči A-družstva/klubu vyššej 
súťaže, ktorí v jednej časti súťažného ročníka (jeseň alebo  jar) odohrali za A-družstvo/družstvo 
vyššej súťaže viac ako osem stretnutí v majstrovskej súťaži, 
 
b) za B-družstvo/družstvo klubu nižšej súťaže nemôžu nastúpiť hráči A-družstva/klubu vyššej 
súťaže, ktorí v jednej časti súťažného ročníka (jeseň alebo  jar) odohrali za A-družstvo/družstvo 
vyššej súťaže viac ako 10 stretnutí  v majstrovskej súťaži, 



 

 
c) za B-družstvo/družstvo klubu nižšej súťaže môžu nastúpiť hráči A-družstva/klubu vyššej súťaže, 
ktorí v jednej časti súťažného ročníka (jeseň alebo jar) odohrali za A-družstvo/družstvo vyššej 
súťaže nie viac ako polovicu stretnutí v majstrovskej súťaži, 
 
d) za B-družstvo/družstvo klubu nižšej súťaže môžu nastúpiť najviac 3 hráči A-družstva/klubu 
vyššej súťaže, ktorí v jednej časti súťažného ročníka (jeseň alebo jar) odohrali za A-
družstvo/družstvo viac ako 8 stretnutí v majstrovskej súťaži. 
 
V rámci diskusie k tomuto bodu sa členovia VV SFZ zhodli na zvolaní stretnutia širšej pracovnej 
skupiny, ktorá by sa venovala najproblematickejším častiam predpisu, pri ktorých vznikajú 
alternatívne riešenia. Nakoľko sa blíži vyvrcholenie republikových súťaží, bolo navrhnuté, aby sa 
tohto stretnutia zúčastnila aj expertná skupina zaoberajúca sa reorganizáciou súťaží. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu prípravy návrhu nového Súťažného 
poriadku vo futbale. 
2) VV SFZ ukladá GS SFZ zorganizovať dňa 21. apríla 2015 stretnutie pracovnej skupiny 
zaoberajúcej sa prípravou nového Súťažného poriadku vo futbale a pracovnej skupiny 
zaoberajúcej sa reorganizáciou súťaží so zástupcami RFZ a ÚLK. Účelom stretnutia má byť 
predloženie finálnej verzie návrhu nového Súťažného poriadku vo futbale pre členov VV 
SFZ.   
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
 
K bodu 10: Schvaľovanie návrhu na možnosť delegovania rozhodcov a asistentov rozhodcov z 
projektu Talent RFZ v II. lige a I. LSD v súťažnom ročníku 2014/15.   
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal členovi VV SFZ – zástupcovi rozhodcov 
Mariánovi Ružbarskému, ktorý predstavil návrh na možnosť delegovania rozhodcov a asistentov 
rozhodcov z projektu Talent RFZ v II. lige a I. LSD v súťažnom ročníku 2014/15.  
V dňoch 23.-25.1.2015 usporiadala Komisia rozhodcov SFZ v Tatranskej Lomnici školenie 
rozhodcov III. kvalifikačného stupňa (licencia P). Po úspešnom absolvovaní písomných 
a teoretických previerok frekventanti dňa 26.3.2015 v Dubnici nad Váhom úspešne vykonali aj 
fyzické previerky rozhodcov SFZ (limity určené pre rozhodcov FIFA). Zúčastnení frekventanti 
získali osvedčenie licencie P (s platnosťou 2 roky) požadovanej pre profesionálny futbal. 
Seminára a fyzických previerok sa povinne zúčastnili rozhodcovia a asistenti rozhodcov z projektu 
Komisie rozhodcov SFZ určeného pre talentovaných rozhodcov RFZ s výhľadom postupu 
do národných súťaží (celkovo 24 R a AR, po 6 z každého regiónu), všetci licenciu P získali. 
Predseda Komisie rozhodcov SFZ na základe vyššie uvedenej skutočnosti predložil návrh na možné 
delegovanie rozhodcov a asistentov rozhodcov z tohto projektu v stretnutiach II. ligy a I. LSD 
v zostávajúcom priebehu súťažného ročníka 2014/2015. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ schvaľuje návrh na možnosť delegovania rozhodcov a asistentov rozhodcov z 



 

projektu Talent RFZ v II. lige a I. LSD v súťažnom ročníku 2014/15. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 11: Schvaľovanie návrhu na odvolanie člena Revíznej komisie SFZ. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý 
predstavil návrh na odvolanie člena Revíznej komisie SFZ v zmysle čl. 40 bod 7 stanov SFZ.  
Tento návrh bol podložený oznámením predsedu Revíznej komisie SFZ Jána Liptáka, ktorý ako 
dôvod uviedol opakovanú neúčasť bez ospravedlnenia na zasadnutiach Revíznej komisie, resp. 
neúčasť na kontrolnej činnosti uvedeného člena. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ odvoláva člena Revíznej komisie SFZ p. Miroslava Berzedyho. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 12: Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadnych členov SFZ. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý 
predstavil návrh na prijatie za riadnych členov SFZ. 
V zmysle čl. 52 písm. ae) stanov SFZ výkonný výbor rozhoduje o prijatí nových riadnych členov 
po predložení všetkých podkladov podľa čl. 28, ods. 5 stanov SFZ. 
Slovenskému futbalovému zväzu boli doručené písomné žiadosti týchto subjektov o prijatie 
za riadnych členov SFZ :  
1. FC Bardoňovo 
2. FC Petržalka, futbalový klub 
3. Novomestský športový klub 1922 Bratislava 
4. Naše Podhorie Slatinka nad Bebravou 
5. TJ Jednota Trenčín 
6. SDM Dominik Nové Zámky 
7. Oravan Brezovica 
8. Slovenský futsal - Západ 
 
Žiadosti FC Bardoňovo, FC Petržalka futbalový klub, Novomestský športový klub 1922 Bratislava, 
Naše Podhorie Slatinka nad Bebravou a Slovenský futsal – Západ spĺňajú požiadavky podľa čl. 28 
ods. 5 stanov SFZ.  
Futbalový klub TJ Jednota Trenčín spĺňa požiadavky v zmysle stanov SFZ, avšak nie je novým 
právnym subjektom, nakoľko nikdy nebol vykonaný výmaz z registra občianskych združení 
Ministerstva vnútra SR. Klub sa nenachádza v databáze futbalových klubov.  
Futbalové kluby SDM Dominik Nové Zámky a Oravan Brezovica zatiaľ nepredložili chýbajúcu 
dokumentáciu napriek tomu, že o to boli požiadané. 
S prihliadnutím na množstvo materiálov predložených klubmi tieto nie sú prílohou žiadosti, avšak 
v prípade záujmu sú k nahliadnutiu na matrike SFZ. 
 



 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ prijíma za riadnych členov SFZ FC Bardoňovo, FC Petržalka futbalový klub, 
Novomestský športový klub 1922 Bratislava, Naše Podhorie Slatinka nad Bebravou, 
Slovenský futsal – Západ a TJ Jednota Trenčín.  
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 13: Schvaľovanie návrhu na dejisko finále ženského pohára. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý 
predstavil návrh, aby bol dejiskom finále ženského pohára štadión v Spišskej Novej Vsi. 
V rovnaký deň, ako sa uskutoční finále ženského pohára, sa uskutoční aj finále Slovenského pohára 
mužov (Slovnaft Cup) v Poprade, čo umožní futbalovým priaznivcom zúčastniť sa na oboch 
stretnutiach. 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ schvaľuje návrh, aby bol dejiskom finále ženského pohára štadión v Spišskej Novej 
Vsi. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 14: Informácia z Kongresu UEFA (23.-24. marec 2015 vo Viedni). 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý 
informoval o konaní Kongresu UEFA vo Viedni v dňoch 23.-24. marca 2015. Informáciu rozdelil 
do niekoľkých bodov:    
 
1. Príhovor Seppa Blattera, prezidenta FIFA. 
- vyzval na jednotu a solidaritu všetkých konfederácií proti bojkotu MS 2018 a 2022 
2. Správa prezidenta, výkonného výboru a administratívy UEFA. 
3. Správa o hospodárení (Marios Lefkaritis). 
4. Správy komisií UEFA (predsedovia). 
- detaily k dispozícii v kongresových materiáloch 
5. Hlavné závery TEP round tables (okrúhle stoly najvyšších zástupcov NA). 
- projekt súťaží národných tímov na roky 2018-2022 (centralizácia, týždeň futbalu, Národná liga – 
rovnaký formát pre KC EURO 2020 aj WC 2022, viac PZ mimo Európy) sa úspešne realizuje 
- kvalifikácia na EURO 2016 – po prvých štyroch zápasových dňoch sa konštatuje veľký záujem 
(TV sledovanosť, návštevnosť na štadiónoch), vysoká športová úroveň, vyrovnanosť nad rámec, 
zlepšujúca sa infraštruktúra štadiónov i organizácia zápasov  
- HatTrick 4 – ďalší nárast finančných prostriedkov 
- priama účasť členov Sociálneho dialógu (kluby a hráči) vo VV UEFA  
- FIFA záležitosti: hlavný záujem UEFA - udržaťpočet miesteniek pre tímy na MS ako aj 
zastúpenie vo VV FIFA 
- stanovy – organizačná autonómia národných zväzov, medzinárodný kalendár (Qatar 2022!!!). 
6. Voľby. 
Prezident:  Michel Platini – jediný kandidát, verejná voľba, jednomyseľne zvolený 



 

 
Výkonný výbor UEFA:              1. kolo:        2. kolo: 
Sándor Csányi (HUN)              x 
Peter Gilliéron (SUI)               x 
Fernando Gomes (POR)              x 
Yngve Hallén (NOR) 
Borislav Mihaylov (BUL)                       x 
Campbell Ogilvie (SCO) 
Davor Šuker (CRO)               x 
Grigorij Surkis (UKR)               x 
Geir Thornsteinsson (ISL) 
Angel Maria Villar Llona (ESP)     x 
Servet Yardimci (TUR) 
 
Výkonný výbor FIFA: Angel Maria Villar Llona (ESP), David Gill (ENG), Wolfgang Niersbach 
(GER) 
Čestný člen UEFA:  Seneš Erzik (TUR) 
7. Budúci kongres: 23.03.2016, Budapešť, Maďarsko. 
 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ berie na vedomie informáciu z Kongresu UEFA (23.-24. marec 2015 vo Viedni).  
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 15: Informácia o odohraných zápasoch mládežníckych družstiev SR za obdobie 
január-marec 2015. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Slovo odovzdal GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý 
poskytol kompletnú sumarizáciu odohraných zápasov mládežníckych družstiev SR v období január-
marec 2015. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch mládežníckych družstiev SR za 
obdobie január-marec 2015.   
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 16: Prerokovanie návrhu ponuky spoločnosti Omnia na prenájom administratívnych 
priestorov pre SFZ. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval, že spoločnosť Omnia prostredníctvom 
výstavby a rekonštrukcie administratívnych budov rozširuje svoje kapacity na prenájom kancelárií 
pre svojich klientov. Predložil členom VV SFZ na porovnanie súčasný stav a ponuku spoločnosti 
Omnia.  



 

V porovnaní so súčasným stavom v budove Omnipolis, Trnavská cesta 100, Bratislava ponúka 
Omnia pre SFZ za rovnakú cenu kancelárske priestory väčšie o 60, 80m2 a spoločné priestory 
väčšie o 41, 65 m2. 
Okrem väčšej plochy priestorov ponuka zahŕňa aj: 
- bezodplatné presťahovanie SFZ do nových priestorov, 
- odkúpenie (refundáciu) majetku, ktorý nie je možné presťahovať do nových priestorov alebo 
za túto cenu vykonanie stavebných úprav v nových priestoroch, 
- parkovisko priamo pred budovou. 
Začiatok nájmu sa predpokladá od 1. novembra 2016, v závislosti od vydania kolaudačného 
rozhodnutia. Rozhodnutie o akceptovaní ponuky platí zo strany spoločnosti Omnia do 30. apríla 
2015, preto bolo potrebné predložiť tento bod na riadne zasadnutie VV SFZ, aby jeho členovia 
rozhodli. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ udeľuje mandát pre prezidenta SFZ na prijatie ponuky od spoločnosti Omnia 
na prenájom nových administratívnych priestorov pre SFZ. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho:  
Za – 12 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
K bodu 17: Diskusia. 
Zmena termínu májového zasadnutia VV SFZ. 
Jozef Kliment: 
Informoval, že nakoľko je naplánované výjazdové zasadnutie VV SFZ do Tatier a jeho členovia sa 
chystajú zúčastniť 1. mája oboch finále slovenského pohára (mužov v Poprade, žien v Spišskej 
Novej Vsi), je potrebné presunúť zasadnutie. Návrh presunu zasadnutia VV SFZ bol z 1. mája 
na 30. apríla v Tatranskej Lomnici. Návrh bol akceptovaný. 

 
 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 3. marca 2014 v Bratislave: 
 
Uznesenie č. 45/15 VV SFZ: 
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením. 
          T: ihneď 
          Z: Ján Kováčik 
              Jozef Kliment  
 
Uznesenie č. 46/15 VV SFZ: 
1)VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie 
a modernizácie futbalových štadiónov.  
2) VV SFZ ukladá prezidentovi SFZ, aby písomne vyzval mestá resp. subjekty, ktoré sú vlastníkmi 
štadiónov o  zaslanie záväzných dokumentov schválených mestským zastupiteľstvom (v prípade, že 



 

sa jedná o mesto), resp. predstavenstvom/štatutárnym orgánom spoločnosti (v prípade, že sa jedná 
o obchodnú spoločnosť) v termíne do 31. mája 2015, a to najmä: 
a) časový harmonogram realizácie projektu s uvedením príslušných termínov realizácie diela 
(stavebné povolenie, stavebné práce, kolaudačné rozhodnutie) budovania štadióna  
b) návrh spolufinancovania projektu vo výške 40% v súlade s príslušným uznesením vlády SR 
vrátane preukázania vyčlenenia finančných prostriedkov na predmetný účel (napr. schválený 
rozpočet mesta, úverová zmluva atď.) 
c) súhlasné stanovisko s realizáciou projektu v danom meste s akceptovaním všetkých podmienok 
stanovených v rámci projektu a s vedomím toho, že v prípade neplnenia vyššie uvedených 
záväzných dokumentov má SFZ právo odstúpiť od realizácie projektu v danom meste a navrhnúť 
jeho nahradenie iným mestom/partnerom. 
          T: v texte 
          Z: Ján Kováčik 
               
Uznesenie č. 47/15 VV SFZ: 
VV SFZ schvaľuje návrh na zriadenie FIFA Medical Centre of Exellence v Košiciach (v Šaci). 
           
          T: ihneď 
          Z: Jozef Kliment 
               
Uznesenie č. 48/15 VV SFZ: 
VV SFZ berie na vedomie hodnotiace správy odborných komisií SFZ. 
          T: ihneď 
          Z: Jozef Kliment 
 
Uznesenie č. 49/15 VV SFZ: 
VV SFZ schvaľuje návrh na podmienečné udelenie licencií mládeže ÚTM a Grassroots na súťažný 
ročník 2015/16. 
          T: ihneď 
          Z: Jozef Kliment 
Uznesenie č. 50/15 VV SFZ: 
VV SFZ schvaľuje návrh na úpravu Smernice o licenčnom systéme mládeže v súlade 
s požiadavkami MŠVVaŠ SR. 
           T: ihneď 
          Z: Jozef Kliment 
 
Uznesenie č. 51/15 VV SFZ: 
VV SFZ schvaľuje návrh Smernice SFZ o činnosti sprostredkovateľov so zapracovanými 
pripomienkami vznesenými priamo na zasadnutí VV SFZ. 
          T: ihneď 
          Z: Jozef Kliment 
                
Uznesenie č. 52/15 VV SFZ: 
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu prípravy návrhu nového Súťažného poriadku 
vo futbale. 
2) VV SFZ ukladá GS SFZ zorganizovať dňa 21. apríla 2015 stretnutie pracovnej skupiny 
zaoberajúcej sa prípravou nového Súťažného poriadku vo futbale a pracovnej skupiny zaoberajúcej 
sa reorganizáciou súťaží so zástupcami RFZ a ÚLK. Účelom stretnutia má byť predloženie finálnej 
verzie návrhu nového Súťažného poriadku vo futbale pre členov VV SFZ. 
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